
 

Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

 
Předláždění Biskupské ulice, nevybudování chodníku v Kalištích, centrum halových sportů 

 

 

Je pravdivá informace, že bude nákladem 1,8 mil. Kč provedena změna povrchu v Biskupské ulici? 

Je současný stav havarijní nebo život ohrožující? Kdo je iniciátorem této akce? 

 

Předláždění ulice Biskupská – výměna kostky velikosti 16/16 cm za kostku velikosti 10/10 cm bylo 

navrženo z důvodu nadměrné hlučnosti a zvýšení bezpečnosti cyklistické dopravy. Záměr byl 

navržen vedením města a následně odsouhlasen Radou města České Budějovice dne 18.07.2012, 

č.j. KP-RM/1543/2012/M/1379). Smluvní cena za stavební práce, která bude poskytnuta zhotoviteli 

vybranému v rámci zadávacího řízení, činí částku 827.434,--Kč. 

 

 

Proč bylo zamítnuto vybudování chodníku v extrémně nebezpečné zatáčce v Kalištích, kde jsou 

ohrožovány životy chodců? 

 

V současné době je zpracovávána projektová dokumentace pod názvem „Kaliště-prodloužení 

chodníku“. Následná realizace daného chodníku bude zahrnuta v návrhu kapitálových výdajů 

investičního odboru na rok 2013. O případné realizaci této akce se bude rozhodovat v rámci 

projednávání rozpočtu města na rok 2013 v Radě města České Budějovice a následně v 

Zastupitelstvu města České Budějovice. 

 

 

Je pravdivá informace o financování výstavby volejbalové haly za 260 mil. Kč? Pokud je informace 

pravdivá, žádám o poskytnutí ekonomického zdůvodnění tohoto investičního záměru a o sdělení, 

jaké jsou zdroje financování.  

 

Celková částka 260 miliónů Kč zahrnuje výstavbu hlavní haly, tréninkové haly a atletického 

koridoru. Zastupitelstvo města České Budějovice na svém jednání dne 21.06.2012 schválilo návrh 

střednědobého plánu investic na období let 2013-2015, ve kterém je plánovaná částka 150 miliónů 

Kč na realizaci první etapy výstavby Centra halových sportů, tj. hlavní haly, když částka ve výši 

150 miliónů je rozložena na celé výše uvedené tříleté období. Plánovaný projekt bude realizován po 

etapách a tato akce bude financována z kapitálových výdajů rozpočtu města.   


